
Я студентка 1 курсу. Маю бажання працювати на благо всіх нас і факультету! У мене є  багато творчих 

ідей, щоб втілити на посаді голови студентської ради факультету. В першу чергу, місія моєї роботи 

як голови студради - активізувати всіх студентів , розкрити потенціал кожного та вдосконалювати 

факультет, піднімаючи на новий, ще вищий рівень. У своїй команді хотіла б бачити розумних, 

творчих та амбітних людей; також обіцяю демократію, тому кожен може запропонувати свою ідею 

і ми докладемо всіх зусиль аби обов‘язково  реалізувати її. 

Звичайно, варто об‘єднати кафедри та студентів з різних спеціальностей, тому що лідер має 

організувати все так, щоб діяли не просто окремі кафедри, а бути потужною камандою, а в нашого 

факультету є все для цього: креативні й працьовиті студенти, професійні викладачі та божання змін.  

У зв‘язку з пандемією та дистанційним навчанням, я вважаю, що треба активізувати медіа-сектор і 

тоді навіть онлайн-навчання не стане на заваді активному життю та развитку факультету іноземних 

мов! 


